
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Til Sydvestsjællands Jagtforening ! ! ! 12/10 2022 

------------------------------------------------------------- 

Forslag der ønskes behandlet og tages beslutning af efterfølgende på  

generalforsamlingen d. 17 November 2022 ! !  

Skydebanen på Stigsnæs styres og drives af et udvalg på 5 personer der har en 

tilknytning til banen. Disse er godkendt af bestyrelsen i foreningen som selv kan være 

repræsenteret med max. et medlem. Udvalget arbejder frivilligt og varetager alle 

opgaver omkring drift og vedligeholdelse og har eget regnskab - der selvfølgelig 

kanaliseres videre til foreningens kasse via kassereren her. Minimum 75 % af 

skydebanens indtægter skal blive i dens kasse til forbedringer I vedligeholdelse og 

opsparing til evt. nyt klubhus ved banen. Altså øremærket ! ! 

Venligst Per Pedersen. 

 --------------------  -----------------------------------------------------  

Begrundelse : Hele opstarten omkring vores bane som snart har 50 år på bagen er 

frivillige som fra starten ikke lige tænkte jagtforening men bare et sted at hygge sig. Et 

par af de gamle som startede det hele er her ikke mere og respekten for dem og det 

de byggede op er en vigtig faktor i mit forslag. En garanti er jo altid en forening med 

penge i kassen - men kommer de bare et sted fra - skal de også blive der. Der er de 

sidste år bygget og udvidet meget og det med en lille gruppe fra bestyrelsen - i 

samarbejde med udvalg - som sjældent set før - De har været med at bygge I udvide 

I og bare være der - det har været en kæmpe indsats og en stor bonus til vore fælles 

skydebane. 

Lad os fortsætte indsatsen for en god fremtid for det vi har bygget op med 

åbenhed - dialog - samt forslag og beslutninger godkendt af et flertal på 

demokratisk vis. 

Per!! 


